Countries reporting cholera deaths and imported cases in 2015
Pays ayant déclaré des décés dus au choléra et des cas importés en 2015

o S
AN S NN

| T3
1o

R [ ]
&
c=<> %
L ]
NN
o -
\ =i
g
Py 2
c ©
‘ ﬁ o ©
W‘ -
~
@ Imported cholera cases/Cas importés de choléra
Deaths/Décés E:;,
e ¥, &?
I 1099
- =100 9‘3 4 0 875 1750 3500 Kilometers
|:| Not applicable/Sans objet .l [ = = ]
The boundaries and names shown and the designations used on this map do not imply the expression of any opinion whatsoever Data Source: Control of Epidemic Diseases Unit i \, World Health
Cu : : ) : g " Y Y World Healt
on the part of the World Health Organization concerning the legal status of any country, territory, city or area or of its authorities, World Health Organization ‘\@ y Organization
or concerning the delimitation of its frontiers or boundaries. Dotted and dashed lines on maps represent approximate border lines S
for which there may not yet be full agreement.

Map Production: Information Evidence and Research (IER) ©WHO 2016. All rights reserved.
Les appellations employées dans la présente publication et la présentation des données qui y figurent n'impliquent de la part World Health Organization
de I'Organisation mondiale de la Santé aucune prise de position quant au statut juridique des pays, territoires, villes ou zones,
ou de leurs autorités, ni quant au tracé de leurs frontiéres ou limites. Les lignes discontinues et en pointillé sur les cartes
représententdes frontiéres approximatives dont le tracé peut ne pas avoir fait 'objet d'un accord définitif.

{788 Organisation
W3 mondiale de la Santé

© OMS 2016. Tous droits réservés.



